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Agenda Bestyrelsesmøde 

Dato: 14/11/2023 kl. 18.30 Afbud: Ulla og Mette 

Sted: HRK-kontor  

Punkter:  

Nyt fra formanden 

Klubbens økonomi 

- Saldobalance 
o Vi ligger ok, og bedre end sidste år, men i længden har vi ikke råd til så mange 

ledige bokse.  
o Det blev besluttet at vi skal lukke muligheden for betaling med kontanter, da det vil 

spare mange administrative omkostninger. 
- Ledige bokse pr. 1. december 2023:  

o 13 ledige pt, tre yderligere opsagt pr 1/1, men nye pensionærer er på vej 
- Nyt gasfyr asap/Dorte 

o Aftale om installering af nyt gasfyr torsdag 16/11 da det gamle fyr er stået af og det 
ikke kan betale sig at få det repareret, da dette er dyrt og uden garanti for at fyret 
holder. 

Beretning fra udvalg 

- Juniorudvalg/Victoria 
o Græskarudskæring med pizza og efterfølgende rundbold gik godt.  
o Gerne flere junioraftener, og rigtig gerne have nogle flere med. I uge 48 (ugen op til jul) 

bliver der lavet juleoppyntning i staldene med efterfølgende æbleskiver i Caféen. 

 

- Stævneudvalg/Ida  
o C-Springstævne i weekenden, fredag, lørdag, søndag. 
o ”Problemer” med sen godkendelse af propositioner fra DRF løst, så vi fremover kan 

få åbnet tidligere for tilmelding. 
o Klubmesterskab bliver den 16/12 

 

- Festudvalg/Ida  
o Julefrokost/klubfest ifm. klubmesterskab 16/12. Vi undersøger mulig Catering til 

arrangementet. 
 

- Cafeudvalg/Ulla  
o Til springstævner især: Skal vi stille en ubemandet kaffebod med MP-betaling op 

ved rotunde/opvarmning med skiltning til cafeen.  
 

- Aktivitetsudvalg/Ida   
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o Info om DV springhestearrangement(er) på HRK er der kommet ny dato? – Ja, 9/1 
2024. DV/arrangør har foreslået evt. Jens Frederikson. Derfor bliver 
bestyrelsesmøde 9/1 rykket til 11/1. 

o Måske bliver der arrangeret jule/glöggaften(er) – cafeudvalget spørges herom. 
 

- Sponsorudvalg/Dorte: Skal der søges om flere præmier pt.? 
o Der er allerede gang i ansøgning/indsamling af præmier til stævne. Der skal bruges 

ca. 60 præmier. 
 

- Fondsudvalg/vedligeholdelsesudvalg/Dorte 
o Nye ansøgninger sendes i nærmeste fremtid. Blandt andet til hjælp til indkøb af nye 

spring. 
 

Personale 

- Information om ny rideskoleansvarlig. 
o Der kommer et nyt/lille skriv til pensionærer og rideskole når hun tiltræder den 1/1 

 

- Drøftelse af profil/stillingsopslag dagligleder/”staldansvarlig” 
o Udkast til stillingsopslag vil blive igangsat/ Charlotte laver udkast til indhold 

Rideskolen 

- Info fra rideskole rep. -Mia-Louise 
o Det går godt i rideskolen. Partaftaler er opdateret (kontrakter, møder, priser mv) 
o Regler (booking af tavler mv) skal (gen)oplyses til rideskoleelever.  
o Der skal opridses regler for ridning i stort/lille ridehus. Voksne (18 år og op) 

HESTEparter må gerne ride i det store ridehus på samme vilkår som pensionærer. 
PONYparter samt ”lejede heste” skal være i det lille. Der er ikke længere lukket for 
pensionærer i et bestemt tidsrum. 

o Faldkursus gik godt og giver et lille overskud. 
  

Drift 

Henvendelse fra kommunen om miljøtilsynet: Status: 

- Jordprøver er udtaget og analyse er sendt til kommune (Ulla) 

- Erklæring fra sagkyndig om beton tilstand i møddingskummerne/Dorte NCC har besigtiget 
kummerne, udbedring og tætning bliver meget dyrt, så vi skal hellere finde en alternativ 
løsning.   

- Overdækning af mødding (Dorte) Claus har lavet en simpel og billig løsning. 

- Kommunen kommer på nyt miljøtilsyn - den 28.11 kl.10.00. Ulla er til stede og Dorte hvis 
det er muligt. 

- Kan vi få billigere EL? /Ulla status – er i proces. 

- Skal vi have nye forsikringer – status/Charlotte 

- Info om brandtilsynet den 9. november 2023/Dorte 
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o Vi har snor i det men der er processer som skal opdateres og føres løbende kontrol 
med. 

- Huller i loftet er undersøgt og bliver repareret i december måned. 

- Der bestilles service til eftersyn og reparation af dysser til vanding af bunde i ridehuset og 
rotunden. 

 
Opfølgning på ATS besøg 

- ATS har fået besked om at Klaus er medarbejderrep. Og at Ulla er ledelsesrep. I 
arbejdsmiljøudvalget. 

- Ulla og Klaus er i gang med at lave en opdateret APV 

- Påbud om udbedring af huller i asfaltering/Arbejdet er udført i uge 41 – Rudersdal 
kommune har afholdt udgiften hertil. ATS er informeret om at påbuddet er løst. 

- Aftale om minimering af støvgener i forbindelse med strøning er indgået. Personalet 
anvender masker, og Klaus er i gang med at indhente tilbud på udsugningsanlæg som vi 
selv kan sætte op. ATS har bevilliget fristforlængelse frem til den 1. marts 2024. 

 
Vedligehold 

- Vi hensætter nu et beløb hver måned til opsparing/afholdelse af vedligeholdsudgifter 
/Dorte 

 
Henvendelser fra medlemmer og andre 

 
Diverse 

- Drøftelse af beslutning om at springmateriel skal opbevares under barrierer i det store 
ridehus. 

- Beslutning om at vi tilføjer følgende vedrørende reglerne om tildeling af vinduesboks: 
”Vinduesbokse tildeles efter anciennitet og følger ejeren. I tilfælde af dødsfald indenfor 
nærmeste familie (forældre, søskende ægtefælle/samlever eller børnebørn), kan 
anciennitet overføres forudsat den person som skal overtage ancienniteten, har fast 
tilknytning til hesten/hestene”. 

- leasing af maskiner -status/Ida status 

- Nyt køkken cafe – Gjørup/Ida status   

- Lys på udendørsbane – dialog med kommunen herom/Ida status 

- Samtaler med de sidste undervisere skal planlægges. Vi mangler Nete og Sabrina 

- Bestyrelsesmøde 9/1 rykket til 11/1. 

- Nordea Fondens bevilling på 20.000 kr. til nye hårde hvidevarer til cafeen skal anvendes 
inden årets udgang. Indkøb af det bevilligende kan derfor ikke afvente evt. nyt køkken. 


